
 
 
 
 
 
Številka: 011-8/2023 
Datum: 2. 2. 2023 
 

ZAPIS 
 

1. seje Nadzornega odbora, ki je bila 1. 2. 2023, ob 15.30 uri, v sejni sobi občinske uprave 
v Ajdovščini, Cesta 5. maja 6/a. 

 
PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Marjan Krpan, Mateja Verč, Zvonko Mikuš, Peter 
Medvešček 
 
OSTALI PRISOTNI:  
- Karmen Slokar, občinska uprava (vodja oddelka za finance) 
 
Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel 1. sejo odbora. Člani nadzornega odbora (v nadaljevanju: člani NO) so soglasno 
sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem  dnevnim redom: 
  

1. Zapis konstitutivne seje nadzornega odbora; 
2. Poslovnik nadzornega odbora Občine Ajdovščina; 
3. Letni program dela nadzornega odbora za leto 2023; 
4. Objava dokumentov o delu nadzornega odbora na spletni strani občine; 
5. Izobraževanje članov nadzornega odbora; 
6. Pobude članov nadzornega odbora; 
7. Razno. 

 
K 1. točki dnevnega reda: Zapis konstitutivne seje nadzornega odbora 
Zvonko Mikuš je opozoril, da v zapisu njegov priimek ni pravilno napisan, ker piše Mikuž, 
pravilno pa je Mikuš. Zapis se popravi.  
Drugih pripomb na zapis člani NO niso imeli.  
 
Sklep: 
NO sprejme zapisnik konstitutivne seje nadzornega odbora. 
Glasovanje:  
Prisotnih: 5 članov;  
ZA: 5 članov;  
PROTI: /  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 



K 2. točki dnevnega reda: Poslovnik nadzornega odbora Občine Ajdovščina 
Predsednik NO je povedal, da se ta točka nanaša na priporočilo iz letnega poročila odbora 
prejšnjega sklica glede spremembe poslovnika nadzornega odbora Občine Ajdovščina. On je 
poslovnik pregledal in očitnih pomanjkljivosti ne vidi. Zaprosil je Zvonkota Mikuša in Petra 
Medveščka, ki sta bila člana odbora preteklega sklica, če lahko povesta na kaj konkretno se 
priporočilo iz letnega poročila nanaša. 
Marjan Krpan je vprašal, kaj jih je v prejšnjem sklicu v poslovniku motilo. 
Zvonko Mikuš je povedal, da se ne spomni točno, kakšne so bile pripombe, niso pa bile take, da 
bi bili popravki ali sprejem novega poslovnika nujno potrebni in je obstoječi poslovnih dovolj 
dobra podlaga za delo odbora. 
Peter Medvešček je pripomnil, da so se pripombe nanašale na pravila v zvezi z delovanjem 
oblaka nadzornega odbora glede pravic upravljanja z njim ter na ureditev dela na daljavo. 
Karmen Slokar je pojasnila, da imajo do oblaka nadzornega odbora dostop samo člani odbora 
in ona, kot oseba, ki jo je župan določil za strokovno in administrativno pomoč. Pravico  
nalaganja gradiva v oblak pa imata dve sodelavki, ki sta za to določeni. 
Peter Medvešček je povedal, da v prejšnjem sklicu struktura oblaka ni bila sistematično urejena, 
vsi člani odbora so dostopali do vsega gradiva.  
Karmen Slokar je povedala, da to verjetno ni bilo v redu v delu, ki se je nanašal na posamezne 
nadzore, saj bi lahko v gradivo imeli vpogled samo člani, ki so imeli za posamezen nadzor 
pooblastilo. 
Dogovorjeno je bilo, da bo Peter Medvešček pripravil predlog strukture oblaka, na podlagi 
katere bi se dodelile pravice dostopa. 
Glede poslovnika je bilo dogovorjeno, da se ga zaenkrat ne popravlja oziroma se ne  pristopi k 
izdelavi novega. Morebitne potrebne spremembe se bodo pokazale tekom dela NO. V kolikor 
so bo pokazalo, da bodo spremembe potrebne, bo NO o tem razpravljal in odločal na prihodnjih 
sejah. 
 
Sklep: 
NO zaenkrat ne predlaga sprememb ali priprave novega poslovnika nadzornega odbora Občine 
Ajdovščina. 
Glasovanje:  
Prisotnih: 5 članov;  
ZA: 5 članov;  
PROTI: /  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 3. točki dnevnega reda: Letni program dela nadzornega odbora za leto 2023 
Marjan Krpan je vprašal ali nadzorni odbor lahko nadaljuje nekončane nadzore odbora 
prejšnjega sklica. Karmen Slokar je odgovorila, da ne. Zvonko Mikuš je povedal, da 
nedokončanih nadzorov prejšnjega sklica ni. Nadzore, ki niso bili izvedeni so zaključili. 
Sledili so predlogi za letni program dela za leto 2023: 
- Peter Medvešček je predlagal nadzor nad financiranjem političnih strank za leto 2021 in 

2022. Karmen Slokar je pojasnila sistem financiranja v obliki dotacij. Peter Medvešček bo 
razmislil ali bi šlo za nadzor povrnitve stroškov volilne kampanje. 



- Predsednik NO je pojasnil svoja predloga in sicer nadzor  nad uspešnostjo izvajanja tržne 
dejavnosti v Zavodu za šport Ajdovščina v letih 2020 in 2021 s poudarkom na izkoriščenosti 
opreme in preveritev kriterijev za financiranje krajevnih skupnosti  in ali sredstva zadoščajo 
za normalno delovanje ks v okviru pristojnosti, ki jih imajo. Zvonko Mikuš je vprašal ali je 
Nadzorni odbor sploh pristojen za nadzor kriterijev, ki so določeni s predpisi. Karmen Slokar 
je povedala, da so bili kriteriji dogovorno določeni že nekaj časa nazaj. Predsednik NO je 
pojasnil, da bi bil namen nadzora ugotoviti ali so kriteriji taki, da omogočajo krajevnim 
skupnostim nemoteno delovanje in ali krajevne skupnosti spodbujajo k aktivnem delovanju. 

- Zvonko Mikuš je predlagal, da bi opravil nadzor nad prometom še za eno nepremičnino, 
nadzor nad področjem športa in turizma in izvedbo ene investicije.  

- Mateja Verč je predlagala, da bi opravili nadzor ene osnovne šole. 
Člani NO so se dogovorili, da se do naslednje seje pripravi konkretne predloge nadzorov in na 
tej seji bi se tudi sprejel letni program dela in finančni načrt.  
 
Sklep: 
Do naslednje seje člani NO pripravijo predloge nadzorov, ki se jih umesti v letni program dela. 
Glasovanje:  
Prisotnih: 5 članov;  
ZA: 5 članov;  
PROTI: /  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
K 4. točki dnevnega reda: Objava dokumentov o delu nadzornega odbora na spletni strani občine 
Predsednik NO je predstavil predlog glede objav gradiv nadzornega odbora na spletni strani 
občine. Člani NO so imeli pomisleke glede objave zapisov, ki lahko vsebujejo tudi sporne 
podatke. Karmen Slokar je pojasnila, da se vse, kar ni za objavo v skladu z zakonodajo, prekrije. 
Člani NO so soglasno sprejeli sklep, da se na spletni strani občine v zavihku Nadzorni odbor 
objavlja zapise sej, poročila o nadzorih in letna poročila. Objavi se tudi skupinsko fotografijo 
članov NO, po vzoru fotografije in vsebine občinskega sveta na spletni strani. Doda se tudi link 
s povezavo na mail nadzornega odbora. 
 
Sklep: 
Na spletni strani občine Ajdovščina, v zavihku Nadzorni odbor se objavi zapise sej, poročila o 
nadzorih, letna poročila, skupinsko fotografijo članov NO in link s povezavo na e-mail 
nadzornega odbora. 
Glasovanje:  
Prisotnih: 5 članov;  
ZA: 5 članov;  
PROTI: /  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
K točki 5 dnevnega reda: Izobraževanje članov nadzornega odbora 



Predsednik NO je seznanil člane NO o izobraževanju ''usposabljanje nadzornega odbora'', ki bo 
organizirano s strani MJU predvidoma v mesecu Aprilu 2023. Ko bo znano več informacij glede 
izvedbe in stroškov izobraževanja se bo NO odločil glede smotrnosti udeležbe. Predsednik NO 
je seznanil člane NO še glede izobraževanja za Občinski proračun, ki bo organizirano s strani 
Občinske uprave za člane nadzornega sveta, občinskega sveta in delovnih teles. Pojasnil je, da 
bo izobraževanje predvidoma izvedeno enkrat konec meseca Maja 2023, ko bodo znane 
podrobnosti pa bodo člani NO o njih obveščeni. 
 
K točki 6 dnevnega reda: Pobude članov nadzornega odbora 
Predsednik NO je vprašal člane NO o morebitnih pobudah z njihove strani. Peter Medvešček je 
vprašal glede objave preteklih poročil na oblak nadzornega odbora. predsednik NO mu je 
povedal, da bodo o tem sprejeli sklep pod točko 7. Razno. Ker drugih pobud ni bilo je NO prešel 
na naslednjo točko dnevnega reda. 
 
K 7. točki dnevnega reda: Razno 
Glede objave dokumentacije odborov prejšnjih sklicev v oblaku aktualnega odbora so člani NO 
sprejeli sklep, da se objavi vse razen gradiva za nadzore (trenutni sklic NO nima pooblastil za 
vpogled v ta gradiva). 
 
Sklep: 
Na oblaku Občine Ajdovščina, se v mapi nadzornega odbora naloži vsa dokumentacija prejšnjih 
sklicev NO, razen gradiva za nadzore. 
Glasovanje:  
Prisotnih: 5 članov;  
ZA: 5 članov;  
PROTI: /  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Predsednik NO pojasni da bo imel NO lastni mail, do katerega bosta imela dostop predsednik 
NO in Karmen Slokar. 
Člani NO se še dogovorijo da se pripravi seznam krajevnih skupnosti, ki so bile nadzorovane od 
2014 do 2022. 
 
Naslednja seja nadzornega odbora bo 1. 3. 2023.  
 
Seja je bila zaključena ob 17:00 uri. 
 
Zapisala: Karmen Slokar 
 
 
 Tomaž Pirjevec, l.r. 
 predsednik Nadzornega odbora 


